



ក្រដាសហេតុការណ៍នៃសុវត្ថិភាពភ្លើងឆេះមុនដំបូង



របៀបដែលមាតាបិតានិងអ្នកផ្តល់ការថែទាំអាចបញ្ជាក់ថាវាមានភ្លើងឆេះនិងរលាកទឹកក្តៅ

មាតាបិតានិងអ្នកផ្តល់ការថែទាំត្រូវការដឹងថាក្នុងតួចៗយល់និងប្រព្រឹត្តខុសប្លែកពីមនុស្សធំៗ។ ឧទាហរណ៍ ប្រសិនបើមានភ្លើងឆេះ ពួកគេប្រហែលជាច្រើនរត់ពួនជាជាងរត់ចេញ។ នេះជាការទទួលខុសត្រូវរបស់មនុស្សធំដើម្បីគ្រោងទុកជាមុននូវគ្រោះថ្នាក់។

ត្រួតត្រាមើលរកក្នុងគ្រប់ពេលវេលា

ការរងរបួសភាគច្រើនកើតមានឡើងនៅក្នុងអម្បងពេលមានសកម្មភាពធម្មតាទៀងរាល់ថ្ងៃនៅជុំវិញផ្ទះ។ គ្រោះថ្នាក់ទាំងឡាយកើតមានឡើងនៅពេលដែលក្មេងៗពុំបានទទួលការត្រួតត្រាមើល។ មាតាបិតាគួរមានវត្តមានក្នុងអម្បងស្ថានភាពណាមួយនៅទីណាដែលពួកគេដោយដែលអាចមានការរលាកភ្លើងនិងការរលាកទឹកក្តៅ។

ការប្រព្រឹត្តសុវត្ថិភាពនៃភ្លើងឆេះគឺពីចំណាត់ការ

- ការយល់ដឹងអំពីគ្រោះថ្នាក់និងការដឹងនូវអ្វីខ្លះដែលត្រូវធ្វើដើម្បីបន្ថយគ្រោះថ្នាក់នេះ
- ការត្រួតត្រាមើលក្មេងឱ្យបានគ្រប់គ្រាន់
- តួនាទីជួរមុខដែលជាតួយាងរបស់មាតាបិតា/អ្នកផ្តល់ការថែទាំ
- មាតាបិតា/អ្នកផ្តល់ការថែទាំជួយត្រួតត្រា ឬជួយបំបាត់រងគ្រោះថ្នាក់

ការយល់អំពីការចាប់អារម្មណ៍របស់ក្មេងទោះបីវាភ្លើង

ក្មេងជាច្រើននាក់បង្ហាញនូវការចាប់អារម្មណ៍ទៅលើភ្លើងនៅបឋមវ័យ។ ពួកគេប្រហែលជាសាកសួរនូវសំណួរនានាអំពីភ្លើង ល្បែងលេងភ្លើងដូចជា "ធ្វើជាដាំស" ឬដើរតួជាអ្នកពន្លត់ភ្លើងជាដើម។ ការចង់លេងបង្ហាញដែលមានជាទូទៅលើការចាប់អារម្មណ៍ទៅលើភ្លើងនោះគឺអង្គុយជិតភ្លើង ឬមើលភ្លើង ចាក់ភ្លើង ឬស្នើសុំឱ្យជួយបង្កាត់ ឬដុតភ្លើង ឬដុតទៀនជាដើម។

ចំពោះក្មេងខ្លះ ការចាប់អារម្មណ៍នេះអាចនាំទៅរកការលេងភ្លើង (ដូចជាក្នុងលើក្តីស ឬកេះដេកកេះ) ឬដុតភ្លើង។ សកម្មភាពបែបនេះ ធ្វើឱ្យក្មេងនិងគ្រួសារគ្រប់គ្រាន់គ្រោះថ្នាក់យ៉ាងធំ។ ភ្លើងឆេះផ្ទះជាច្រើនបានបណ្តាលឱ្យក្មេងៗស្លាប់។

ដោយមានការប្រុងប្រយ័ត្ននឹងគ្រោះថ្នាក់រលាកភ្លើង រលាកទឹកក្តៅនិងភ្លើងឆេះ លោកអ្នកអាចចាត់វិធានការបង្ការភ្លើងឆេះនិងបង្ការការរងរបួសទាំងឡាយផង។

ចំពោះព័ត៌មានថែទាំផ្សេងៗ

Kidsafe
www.kidsafevic.com.au
Royal Children's Hospital
www.rch.org.au



អាជ្ញាធរសុវត្ថិភាពភ្លើងឆេះ (CFA) និងប្រព័ន្ធពន្លត់ភ្លើង (MFB) គឺជាអង្គការសុវត្ថិភាពភ្លើងឆេះ និងបង្ការការរងរបួសទាំងឡាយផង។ ពួកគេផ្តល់ការបង្រៀន និងការប្រុងប្រយ័ត្នដល់ក្មេងៗ និងគ្រួសារ។ ពួកគេផ្តល់ការបង្រៀន និងការប្រុងប្រយ័ត្នដល់ក្មេងៗ និងគ្រួសារ។ ពួកគេផ្តល់ការបង្រៀន និងការប្រុងប្រយ័ត្នដល់ក្មេងៗ និងគ្រួសារ។

ចំពោះព័ត៌មានច្រើនទៀត សូមទាក់ទង៖



www.cfa.vic.gov.au



www.mfb.vic.gov.au

